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Soort 
vergadering

Vergadering MR met Directie

Voorzitter Dorcas Borgers

Notulist Sanne Mellema

Aanwezigen Liliane Franssen, Frans van Breugel, Yvonne Zeegers, Daphne Oosterbaan, 
Dorcas Borgers, Sanne Mellema

Afwezig -

1. 1. Opening  / mededelingen / vaststelling agenda

1. 17.30 - Opening met directie
De agenda wordt gewijzigd en vastgesteld als volgt:
2. 17.45 - Peter Meijboom van Innoord (uitgenodigd door directie) is bij dit punt 

deelnemer als specialist met betrekking tot de onderwerpen nieuwbouw en 
onderhoud van de school.

3. Verwachtingen en samenwerking MR en directie
4. Actiepunten vorige vergaderingen
5. MR vergaderdata en MR jaarplanning vaststellen
6. Conceptverslag MR bespreken  
7. Financiën school (begroting 2023, jaarverslag 2022, leerlingenaantal)
8. Arborapport (RI&E), bevindingen eindrapport en aanpak
9. Schoolplan, planning opstellen om tot vaststelling te komen
10. Koersplan
11. Schoolgids
12. Binnengekomen stukken, verzoeken
13. Wvttk, sluiting

De notulen van de vorige vergadering 11 juli 2023 waren al buiten de vergadering 
goedgekeurd.

Actiepunten

Frans Plaatst de finale notulen van 11 juli 2023 op de site

1. Nieuwbouw en onderhoud van de school  (met Peter Meijboom)

De heer Meijboom is uitgenodigd door Liliane Fransen. 
Hij meldt de vergadering dat de bouwvergunning voor de school is verleend, en dat 
er meerdere beroepen zijn ingesteld.
Innoord stuurt morgen (8 november 2023) een notitie naar mw Lagedijk en dhr 
Brahim van de gemeente met de vraag of de gemeente comfort kan verlenen om te 
starten met de bouw. Inhoudende, of de gemeente bereid is garant te staan voor 
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het risico dat bestaat als alvast met de bouw gestart wordt, terwijl nog geen 
bekendheid bestaat ten aanzien van de mogelijke ontvankelijkheid en de 
daaropvolgende uitspraken in de lopende beroepen.

Er is een tweetal scenario’s denkbaar:
1) Go: Indien de gemeente bereid is het verzochte comfort te geven zal in de zomer 

van 2024 gestart worden. De school zal in dit scenario in de zomer verhuizen 
naar een tijdelijke locatie. Op de expliciete vraag van de MR of er al een 
stappenplan voor dit scenario bestaat, is het antwoord van de heer Meijboom 
dat dit inderdaad het geval is. De MR heeft verzocht dit stappenplan te 
ontvangen, hetgeen door de heer Meijboom is toegezegd. (ACTIE de heer 
Meijboom).

2) No go: Bij geen toezegging van de gemeente, zullen de beroepen naar 
verwachting zomaar nog 2 jaar kunnen voortduren. De school zal lopende de 
procedures nog in het huidige gebouw blijven. Dan moet er 5 jaar achterstallig 
onderhoud plaats vinden. 

De school is steeds in net voldoende staat gehouden voor de vereisten van de 
brandweer, maar biedt hiernaast geenszins het benodigde en mogelijk vereiste 
comfort. 

Het geld van het groot onderhoud wat de afgelopen jaren niet is uitgevoerd, is niet 
in een apart ‘potje’ geplaatst en gereserveerd voor de school, maar bovenschools 
verdeeld. Dit in tegenstelling tot wat aan de MR herhaaldelijk is toegezegd en 
bevestigd door de directie de afgelopen jaren. 
De MR geeft aan dat ze het zeer kwalijk vindt dat ze hierover herhaaldelijk onjuist 
geïnformeerd is.
De MR heeft de afgelopen jaar steeds om inzicht in de financiën verzocht en niet 
verkregen.

De MR geeft aan een Themaraad in te willen stellen met betrekking tot de tijdelijke 
relocatie en de nieuwbouw.

Peter Meijboom vraagt of de MR een brief aan de gemeente wil schrijven met daarin 
beschreven waarom het belangrijk is dat er gestart kan worden met de nieuwbouw. 
De MR geeft aan dat dit niet past in de haar wettelijk toegekende rol. 
De OMR vertegenwoordigd alle ouders, zowel diegenen die voorstander zijn van de 
verbouwing als diegenen die mogelijk beroep hebben aangetekend. Wel is de OMR 
bereid om te polsen of ouders op persoonlijke titel een brief willen schrijven aan de 
gemeente, of in willen spreken bij de stadsdeelraad. 

De directie schrijft in ieder geval z.s.m. een brief aan de gemeente daarin de wens en 
noodzaak van een spoedige start van de nieuwbouw benadrukkend.

Actiepunten

LF

LF

Gaat na wanneer de notitie door de gemeente behandeld wordt en meldt dit tijdig 
daarvoor aan de MR

Schrijft als directeur een brief aan de gemeente de noodzaak van een spoedige start 
van de nieuwbouw benadrukkend
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LF Deelt het stappenplan van de verbouwing met de MR, zodat de MR een Themaraad 
kan instellen.

1. Verwachtingen en samenwerking directie

Voorafgaand aan de vergadering heeft communicatie plaatsgevonden tussen directie en 
MR over de geplande vergaderdatum en de afspraken daaromtrent.
Hierop volgend worden deze nog eens door Dorcas geduid.

Het betreft een vergadering van de MR, waarbij de directie uitgenodigd wordt.
Indien het zinvol is hierbij anderen (dan toehoorders) uit te nodigen, zal deze uitnodiging 
door de MR geschieden.

Hoe de vergaderingen voorbereid worden, is vastgelegd in het MR-reglement, zoals ook 
geplaatst op de website (https://obsdeweidevogel-live-0c5984f7791940cd8-
f82d85e.aldryn-media.com/filer_public/6f/a1/6fa17181-29e3-44a8-9536-
b6c678d1f459/mr_reglement.pdf).

De directie geeft aan graag op voorhand overleg te hebben over de agenda teneinde de 
vergadering goed voor te kunnen bereiden. 
Hierop wordt afgesproken dat bij de agenda voortaan geduid wordt wat expliciet 
verzocht wordt van de deelnemers en dat afstemming bij vragen of behoefte aan nadere 
duiding vanzelfsprekend mogelijk is.
Ook wordt geduid dat de agenda welke twee weken voor de vergadering uitgestuurd 
wordt, altijd een concept-agenda betreft, waarop nog aanvullingen en wijzigingen 
mogelijk zijn.

De directie stelt voor om via de VOO een ambtelijk secretaris in te stellen. 
De MR had dit voornemen ook en hiervoor al een offerte aangevraagd. 
De vergadering beslist dat op deze offerte doorgepakt wordt. (ACTIE MR en Directie)

De MR vraagt nog aandacht voor een WMS-wetswijziging per 1 augustus 2023 welke 
relevant is voor de MR en de directie (https://voo.nl/nieuws/twee-belangrijke-
wijzigingen-wms-per-1-augustus-2023):  

I. WMS-wijziging 1: het bevoegd gezag moet de MR op advies- of 
instemmingsbevoegdheid wijzen (nieuw artikel 7a ingevoegd in de WMS);

II. WMS-wijziging 2: het bevoegd gezag moet de MR ongevraagd inlichtingen 
verstrekken (artikel 8 van de WMS). In dit artikel wordt het algemeen 
informatierecht van de (G)MR geregeld. Het informatierecht van de MR verandert 
hiermee in een informatieplicht voor het bevoegd gezag. Daarnaast blijft het 
uiteraard mogelijk om als MR inlichtingen op te vragen waarvan de MR vindt dat 
deze redelijkerwijs noodzakelijk zijn. 

De MR duidt dat zij het fijn vindt dat de directie zich -mede via de VOO- goed laat 
informeren ten aanzien van de WMS en de MR om tot een goede samenwerking te 
komen.
Hiertoe hebben de MR leden allemaal meerdere cursussen gevolgd, waaronder de mr 
basiscursus en de cursus mr en financiën.

MR wenst vanaf dit schooljaar nadrukkelijk een open en transparante communicatie.
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Deze bestond tot de komst van de interim-directeur eind vorig jaar niet. 
Van de interim directeur heeft de MR vernomen dat in de discussie omtrent de financiële 
stukken welke niet door de directie en het bestuur verstrekt werden, bij de directie en 
het bestuur al lang bekend was dat deze stukken er niet waren. 
Dankzij de interruptie van de interim directeur is dit formeel aan de MR medegedeeld.

De MR benadrukt bij monde van de voorzitter dat zij zachts gezegd zeer ontstemd was 
over deze gang van zaken tot dan, aangezien hiermee blijk gegeven is van absolute 
desinteresse in de rol en toegevoegde waarde van de MR en (tijds)inspanningen welke 
daarmee gepaard (zijn ge)gaan. 

Met de directie wordt afgesproken, dat de MR per direct ongevraagd alle stukken welke 
zij dient te ontvangen, conform WMS, op tijd en compleet en zo nodig voorzien van 
onderlegger ontvangen.
De stukken welke einde afgelopen schooljaar dankzij herhaaldelijk verzoek wel zijn 
gedeeld, worden aan de VOO voorgelegd met de vraag of zij kunnen duiden welke 
aspecten voor de MR relevant zijn en waarop mogelijk nog nadere informatie door de 
directie verstrekt dient te worden. Dit mede vanwege de onvolledigheid van de stukken, 
hetgeen duiding lastig maakt.

De MR is zich bewust dat de directie voor informatie afhankelijk is van het bestuur van 
Innoord, maar wenst hierover helder en waar nodig volledig geïnformeerd te worden.

Actiepunten

Sanne

Sanne

Dorcas

Deelt de VOO offerte ambtelijk secretaris ter verdere verwerking.

Vraagt de VOO de ontvangen financiële stukken van de afgelopen jaren die voor de zomer 
ontvangen zijn van Innoord te beoordelen 

Actualiseert het MR reglement (zoals verwijderen naam van de voormalige directeur)

1.  Actiepunten vorige vergadering

     -Verdaagd naar de volgende vergadering – 
(voor zover niet reeds verwerkt in de huidige agenda of het jaarplan MR) 

Actiepunten

-

5. MR vergaderdate en MR jaarplanning vaststellen

Vergaderdata voor dit schooljaar worden vastgesteld op: 
21 nov, 16 jan, 13 feb, 26 mrt, 23 apr, 4 jun en 2 jul.
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Het MR jaarplan is besproken en aangevuld door MR en directie, waarna het is 
vastgesteld. (BESLUIT) 

Actiepunten

Frans

Sanne

De MR + directie vergaderdata op de website plaatsen

Aanpassingen MR jaarplan verwerken en het plan in de MR-drive plaatsen

6.  Concept verslag MR

Afgesproken wordt dat dit meer een informatiebrief wordt aan de achterban over wat 
het afgelopen jaar gedaan is. Dit zal in concept door Dorcas worden opgesteld, waarna 
het gedeeld wordt met de gehele MR teneinde aangepast te worden en daarna namens 
de MR gedeeld te worden op Social Schools en in de drive geplaatst te worden.

Actiepunten

Dorcas Stelt de concept informatiebrief over schooljaar 2022-2023 op en deelt deze met de 
gehele MR voor aanvullingen en aanpassingen.

7.  Financiën school

    -Verdaagd naar de volgende vergadering -

Actiepunten

-

8.  Arborapport, RI&E, bevindingen eindrapport en aanpak

Het arborapport en RI&E was begin april 2023 al gereed en gedeeld met de directie. 
De MR vraagt de directie:

1) waarom het team en de MR dit rapport nog niet hebben ontvangen?
2) waarom de MR niet -conform WMS- is betrokken bij de RI&E?
3) Hoe het team en de MR betrokken worden bij het opstellen van het plan van 

aanpak? Benoemd wordt dat de Pmr instemmingsrecht heeft op het plan 
van aanpak.

De directie geeft aan dat ze het RI&E-arborapport eerst wil bespreken met een 
adviseur Arbeid & Vitaliteit. en pas daarna met het team wil delen.

De PMR acht het noodzakelijk dat het team zich goed kan inlezen en voorbereiden 
en verzoekt de directie dan ook dringend om het rapport per ommegaande aan het 
team en de (P)MR  te sturen. 

De MR benadrukt dat dit verzoek door de directie gehonoreerd dient te worden.
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Hiernaast kan de adviseur Arbeid & Vitaliteit natuurlijk parallel geconsulteerd 
worden.

De directie bevestigd hierop het rapport direct met het team en met de MR te delen.

Hiernaast wordt afgesproken dat het team in plaats van een week meer tijd krijgt om 
het rapport goed door te nemen en de voor haar relevante vragen, opmerkingen en 
datgene nodig om tot een goed plan van aanpak (PVA) te komen te verwoorden. 

    Actiepunten

Liliane

Liliane

MR

Deelt het RI&E arborapport per ommegaande met het team en met de MR

Neemt het team en de MR tijdig en voldoende mee zodat zij zich goed betrokken 
menen bij het opstellen van het plan van aanpak n.a.v. het RI&E arborapport

Het bespreken van het rapport wordt geagendeerd op de eerstvolgende 
vergadering. 

9.  Schoolplan en 10. Koersplan

De MR ziet graag een concrete planning ten aanzien van de voorbereiding van het 
schrijven van het schoolplan, waarin duidelijk is dat, hoe en wanneer team, ouders en 
MR betrokken worden. 

De directie bevestigd dat een planning gemaakt en met de MR gedeeld wordt.
Hierover zal de komende vergadering nader inhoudelijk gesproken worden.

Met betrekking tot het Koersplan van Innoord heeft een ouder een mail gestuurd aan 
de MR. Betreffende ouder is bij de informatieavond van Innoord over het Koersplan 
aanwezig geweest. 
Uit het schrijven komt naar voren dat veel zaken die spelen bij de overige scholen van 
Innoord, niet spelen bij de Weidevogel; deze heeft weer zijn eigen vraagstukken. 
De MR adviseert de directie om het schoolplan van de Weidevogel niet te koppelen 
aan het Koersplan van Innoord en dan ook niet op te wachten op het opgesteld zijn 
van de laatste. Uitgangspunt dient te zijn wat de Weidevogel nodig heeft, en daar het 
schoolplan op te baseren.
Deze aanpak wordt ondersteund en bevestigd door de directie.

Kritische noot:  de uitnodiging van Innoord voor de ouderinformatieavond over het 
Koersplan, is maar een keer uitgestuurd, terwijl deze uitnodiging als attachment van 
een attachment aan een mail gehecht was.
Waarschijnlijk hebben veel ouders de uitnodiging daardoor niet gezien. 

Het wordt gewaardeerd als informatie van welke aard dan ook een volgende keer 
duidelijker gecommuniceerd wordt.
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-De inhoudelijke bespreking van de aanpak van de totstandkoming van het 
schoolplan wordt verdaagd naar de volgende vergadering-

Actiepunten

Liliane

Liliane

MR

Maakt een planning voor de voorbereiding van het schrijven van het nieuwe 
schoolplan, waarin duidelijk is dat, hoe en wanneer team, ouders en MR betrokken 
worden.

Vraagt het verslag van de ouderbijeenkomst van Innoord over het  Koersplan op en 
deelt dit met de MR en de ouders.

Agendeert het punt Schoolplan op de agenda van de eerstvolgende vergadering

11. Schoolgids 

De Concept schoolgids voldoet nog niet.
Opmerkingen en aanvullingen vanuit de MR worden aan de directie gemaild, zodat de 
schoolgids naar behoren kan worden aangepast.

Actiepunten

MR

Liliane

MR

Mailt opmerkingen en aanvullingen mailen aan Dorcas, die zal deze clusteren en 
doorsturen aan de directie.

Past de schoolgids met medeneming van de opmerkingen en aanvullingen aan.

Agendeert de route naar totstandkoming van de schoolgids op de eerstvolgende 
vergadering.

11.  Wvttk - rondvraag - sluiting

Het werkverdelingsplan 2023-2024 is gemaakt voordat het besluit was genomen om te 
werken met een continurooster.
Het plan is hierdoor niet aangepast en nooit goedgekeurd door de PMR.
Daarbij zijn er inhoudelijk onjuistheden en onduidelijkheden, onder andere over de 
opslagfactor, het totaal aantal lesuren per jaar en de verdeling van de uren over de 
verschillende taken.

De vergadering wordt om 20.15 gesloten.
Vanwege het feit dat verschillende punten in deze vergadering niet de gewenste 
aandacht hebben gekregen, besluit de vergadering op 21 november weer samen te 
komen.
De agenda voor 21 november wordt bij deze vastgesteld als volgt: 
De punten welke in deze vergadering niet of onvoldoende aan bod zijn gekomen worden 
geagendeerd, tezamen met de actiepunten, expliciet of via de actielijst en met de 
onderwerpen genoemd in het MR Jaarplan.
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Actiepunten

Liliane

Liliane

Plant een afspraak in met Yvonne om het Werkverdelingsplan samen kritisch door te 
lopen op juistheid en het conform aan te kunnen passen.

Stelt het concept Werkverdelingsplan op en legt dit in een MR + directie vergadering ter 
instemming voor aan de PMR.


